
 

 
 

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO PROJEDNÁNÍ 
 
 

PARK „U DOBRÁKŮ“ 
Veřejná zeleň na pozemku par. Č. 2023 k. ú. Jinonice, Praha 5 ve správě OŽP, ÚMČ Praha 13 

ZE DNE 3. 11. 2021 

 
pořádaného ÚMČ Praha 13 v rámci aktivit místní Agendy 21, 

Sluneční nám. 13, Praha 13 

Veřejný parčík „U Dobráků“ 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 



 
Veřejné projednání konané dne 3. listopadu 2021, se uskutečnilo v plánovaném čase 

v obřadní síni radnice Prahy 13. Moderátor přivítal přítomné občany, převážně z řad obyvatel 
Nové Vsi, kde se projednávaný parčík nachází.  Přítomné zájemce o projednání přivítali také 
paní radní Aneta Ečeková Maršálová, která je zároveň odpovědným politikem místní Agendy 
a pan Ing. Vít Bobysud, který je předsedou výboru pro MA 21. Dále se ujala slova vedoucí 
odboru životního prostředí paní Mgr. Jana Gilíková, která informovala veřejnost o 
plánovaném investičním záměru a poté již vedoucí oddělení správy životního prostředí paní 
Ing. Dana Céová prezentovala záměr revitalizace na poz. č. 2023 k.ú. Jinonice, který je ve 
správě OŽP, ÚMČ Praha 13. Během prezentace byli obyvatelé seznámeni se záměrem úprav 
stávajícího parčíku a s navrhovanou výsadbou rostlin a dřevin. Dále také s navrhovaným 
vybudováním dětského hřiště pro nejmenší děti, pěší cesty, novým mobiliářem, jako jsou 
lavičky, odpadkové koše, koše na psí exkrementy. 
 

Občané, kteří projevili zájem o projednání, se vyjádřili k plánovaným úpravám, vznesli 
své námitky i požadavky nebo doplňující dotazy. Nejvíce si obyvatelé přáli v místě výsadbu 
nových stromů, zachovat louku, revitalizaci trávníku a vybudovat novou příjezdovou cestu 
k okolním pozemkům. To, ale bohužel, nebylo předmětem projednání, jelikož nelze použít 
získanou dotaci na vybudování nové příjezdové cesty. Získaná dotace je určena primárně 
k revitalizaci zeleně na Praze 13. O infrastruktuře přítomné informoval Ing. Bobysud a poskytl 
cenné informace, kam se obyvatelé mohou obrátit a jak mají v této záležitosti dále s tímto 
dlouhodobým problémem postupovat. Všichni přítomní uvítali toto jednání a přiklání se 
k názoru zachovat zeleň, upravit a sjednotit travnaté plochy a zachovat tuto čtvrť v čistotě a 
poklidu, tak jak je tomu doposud. Na všechny podněty bylo, v rámci otevřené diskuse, 
reagováno včetně navazujících komentářů.  
Výsledkem projednání je domluva na úpravě projektu a na jeho představení při veřejném 
projednání začátkem března 2022 a to přímo na dotčeném místě. 
 
 
K tomuto projednání byla pro občany připravena anketa. Jejím výsledkům se budeme věnovat 
a pozmění se dle výsledků i celková revitalizace. 
 
 
 
 
 



 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



Tento projekt je podpořen z MHMP v rámci naplňování cílů hl. m. Prahy v souvislosti 
s  „Adaptační strategií na změnu klimatu“. Cenu realizace ovlivní požadovaná revize PD.  

 
Cílem tohoto Veřejného projednání bylo informovat veřejnost o plánovaných 

investičních akcích odboru životního prostředí a poskytnout možnost otevřené, živé diskuze o 
připravovaném plánu úprav veřejného parčíku.   

 
Po ukončení prezentace a zodpovězení veškerých dotazů bylo jednání ukončeno. 

Veřejného projednání se celkem zúčastnilo 19 osob.  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zahájení projednání v 16:30 hodin, ukončení v 18:15 hodin 
Zápis zpracovala dne 5. 11. 2021       
Jana Janotová – koordinátorka MA 21 


